



Styremøte hovedstyret REFERAT

03.01.24 / 18.45 – 20.15 | Servicebygget på Børstad

Møte innkalt av	Kjell Senumstad	Tilstede: Kjell Senumstad, Mari Stenersen, Wenche Irene Holen og Andrea Falkenheim. Meldt frafall: Eskil Ervik og Renate Mosesen.
Møtetype	Styremøte	
Tilrettelegger	Andrea Falkenheim	
Referent	Andrea Falkenheim	

SAKSLISTEEMNER

Sak A 03.01.24 Godkjenning av protokoll fra 29.11.23 | Kjell Senumstad

Protokoll ble enstemmig godkjent.

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
----------	------------------	-----------

Sak B 03.01.24 Kassere | Wenche Irene Holen

Etter møte med turn og AIAS er det avklart at utstyrsmidlene skal tilfalle AIAS, ikke turn. Det gjør at HIL hovedlag ikke skylder HIL turn 540.000 kr og det kan motregnes mot lånet som AIAS har til hovedlaget. Når vi får ryddet opp i lånet til AIAS har HIL hovedlaget mulighet å gjøre opp med HIL skøyter.

Det ble vedtatt at HIL skøyter skal få de 100.000 kr som HIL hovedlag skylder dem for 2022. Da er alt mellomværende til gruppene for 2022 gjort opp.

Hovedstyret jobber med resterende mellomværende fremover.

Wenche tar kontakt med revisor og regnskapsfører for å klargjøre for at gruppene kan ha sine årlige møter.

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
Utbetale penger til skøyter med bistand fra revisor	Wenche Irene Holen	11.01.24

Sak C 03.01.24 Daglig leder | Andrea Falkenheim

Utleie klubbhus

Det nye kjøkkenet er ferdig i løpet av uken og etter det kan HIL huset brukes i større grad av

medlemmer og ikke medlemmer. HIL sine medlemmer er prioriterte brukere.

Det er nå mulig å leie lokalet til arrangement for privatpersoner og overnatting for andre klubber.

Prisliste ble vedtatt på møtet med en fast pris på ikke medlemmer, 25% rabatt for medlemmer og 50% for æresmedlemmer.

Prisliste blir tilgjengelig på vår nye nettside som skal være på plass neste uke.

Medlemskontingent i 2024.

Hovedlaget ønsker og har behov for å øke medlemskontingenten i 2024. Dette er på grunn av at 1. HIL hovedlag har økte kostnader og ingen andre inntekter, 2. Spond skal i 2024 ta en betydelig høyere gebyr på medlemskontingent en de har gjort tidligere.

Medlemskontingenten fastsettes på årsmøtet i HIL.

Daglig leder har vært i dialog med idrettskretsen og vi kan avvente med å sende ut medlemskontingent til etter årsmøtet. Det betyr at alle medlemmer kommer bli fakturert for medlemskontingent i mars/april.

Sponsor/samarbeide

Daglig leder er i godt i gang med en avtale med et treningsstudio i Hamar om fordelaktige medlemspriser for våre medlemmer og mulighet for kick-back.

BDO AS har valgt å støtte HIL sitt tilbud om allidrett og betaler treningsavgiften for alle deltakere for vinter/vår 2024.

Gjøremål

Oppdatere prisliste

Ansvarlig person

Andrea Falkenheim

Tidsfrist

05.01.24

Sak D 03.01.24 Driftsavtale Børstad | Kjell Senumstad

HIL fotball har sendt innvendinger til formannskapet om baneleie på Børstad har gjort at vi må avvente avtalen med kommunen. Idrettsrådet er også koblet på saken.

Gjøremål

Ansvarlig person

Tidsfrist

Sak E 03.01.24 Para i Hamar idrettslag | Hvem

Malin Kaveldiget Norderhaug som gikk inn i vikariat for Camilla Hansen, som er leder av paraprojektet har fått et nytt jobbtilbud og avsluttet sitt arbeidsforhold i Hamar idrettslag rett før jul. HIL har jobbet hardt med å få paraidretten opp og frem og for å opprettholde det skal Camilla forhåpentligvis tilbake i jobb 20% fra februar.

Para har undersøkt muligheten for å ta over aktiviteten kjelkehockeyn fra Funkis IL. Den store utfordringen er at HIL da må være med i Norges ishockeyforbund. Derfor er det mer naturlig at Storhamar hockey tar over aktiviteten med eventuell bistand fra HIL para.

Sak F 03.01.24 Eventuelt |

Kjell Senumstad har sendt ut invitasjon til et arbeidsutvalg som skal se på måten og samarbeide bedre og jobbe som felles mål fremover. Det er ønskelig at en representant fra styret i hver gruppe deltar. Arbeidsgruppen/samarbeidsutvalget må bestå av demokratiske valgte representanter, derfor vil hovedstyret at representantene skal være styremedlemmer.

Det ble vedtatt at årsmøtet i HIL skal gjennomføres torsdag 21 mars klokken 18.00 i HIL huset i Ankerskogen.

De årlige møtene i gruppene må være gjennomført før den 1 mars og i år er det veldig viktig at den fristen holdes siden årsmøtet må flyttes frem på grunn av påsken.

Møteplan for hovedstyret frem til årsmøtet:

31/1

14/2

6/3

Med mulighet for flere møter ved behov.

Send ut innkalling til kommende møter

Andrea Falkenheim

11.01.24